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Van: Uijl, D.  

Verzonden: woensdag 30 september 2015 14:35 

Aan: Commissie VWS 

CC: N. Kooiman 

Onderwerp: Verzoek om emailprocedure reactie minister 

 

Geachte griffier, 

 

Namens Nine Kooiman het verzoek om steun voor een reactie van de staatssecretaris van VWS op het bericht “aanmeldstop 

voor jeugd in 2015 wegens budget tekort” voor het AO Decentralisatie Jeugdhulp van dinsdag 6 oktober a.s. 

Met vriendelijke groet, 

 

Dirk Uijl 

Fractiemedewerker Jeugdzorg en Kinderopvang 

SP-Tweede Kamerfractie 

 

 

Van: P. V.  

Verzonden: maandag 28 september 2015 17:47 

Aan: Commissie VWS 

Onderwerp: Fw: aanmeldstop voor jeugd in 2015 wegens budget tekort 

 

Geachte leden van de commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport, 

  

Het jaar is amper 9 maanden oud of de eerste aanmeldstop de Jeugd-GGZ is een feit. 

Ook in 2014 werden wij als huisartsen hiermee geconfronteerd. 

Gevolgen: jeugdigen wordt adequate zorg onthouden en komen toenemend in de knel en de werkdruk voor de huisartsen 

neemt weer verder toe omdat wij de hulp(e)loze periode moeten overbruggen (wij zijn immers drempelloos!). 

Wanneer houdt dit alles een keer op! 

  

Met vriendelijke groet, 

 

P. V., huisarts 

 

 

From: M. D.  

Sent: Sunday, September 27, 2015 1:32 PM 

To: P. V. 

Subject: aanmeldstop voor jeugd in 2015 wegens budget tekort 

  

 
‘s-Hertogenbosch. 

8 oktober 2013 

Onderwerp:  aanmeldstop voor jeugd in 2015 wegens budget tekort. 

  

Beste collega, 

  

Sinds juli jl. kunnen wij helaas geen nieuwe aanmeldingen meer aannemen voor 2015. Dit heeft te maken met het budget dat 

wij gekregen hebben van de gemeente. 

Dit budget is 20% minder dan het budget in 2014 (geldt landelijk).  Verwijzingen voor 2016 zijn wel mogelijk. Wij zullen uw 

patiënt op de lijst voor 2016 plaatsen, uiteraard in overleg met de ouders. 

Wij begrijpen dat deze situatie wellicht teleurstellend voor u is als verwijzer. Het betreft hier echter landelijk beleid, waarbij 

bezuinigingen een hoofdrol spelen, en waar vooralsnog geen oplossing wordt geboden. Wij zullen u zo goed mogelijk 

informeren over mogelijke verdere ontwikkelingen in deze materie. 

  

Met vriendelijke groet, 

Jeugdteam Psychologenpraktijk Haga & Dijkstra c.s  

 

L.H. 

E. v.d. L. 

M.D. 


